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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell félelemben, bizonytalanságban élnie 
mindenkinek? - Nép hangja" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!
 Az elmúlt években megszokhattuk, hogy Ön a Fidesz szája ízének megfelelő kérdésekkel
 hirdet nemzeti konzultációt. Most a nép szeretne Önnel konzultálni azokban a kérdésekben,
 amelyeket a nép tart fontosnak. 

Ezúttal az alábbi levél érkezett egy honfitársunktól:

Számtalan  kérdésem  van  miniszterelnök  úrhoz:  miért  kell  a  viziközműveket  elvenni  az
önkormányzatoktól? Talán Kínának akarják eladni? Miért akkor törlik el a rezsicsökkentést, amikor
pont szükség van rá? Miért kell a stadion gyepét fűteni, de az iskolát, irodákat nem? Miért kell
varrónőknek  12 órákat,  18  fokban dolgozni?  Miért  nem csökkentik  az  áfát?  Miért  kell  ekkora
rendszerhasználati díjakat fizetni?Az miért nem kap semmilyen kedvezményt, ahol gáz sincs? De
úgy nincs, hogy az egész körzetben/területen nincs gázcső telepítve? A gyermektelenek miért nem
kapnak soha semmilyen segítséget? Miért nem lehet Home Office-ban dolgozni a közigazgatásban,
amikor az elmúlt 3 év alatt kifejlesztették az egész informatikai biztonságrendszert? És a Home
Office tiltása egyszerűen szembe megy az energiafogyasztás csökkentésével az intézetet figyelembe
véve, valamint itthon ettől még fűtenem kell, vagyis két helyen fizetek egyszerre de mind a két
helyen megfagyok! Elméletileg nincs már járvány, mégis rengeteg ismerősöm Covid-os – köztük én
is – és persze táppénzre kellett  menni,  mert nincs Home Office.  Így dolgozni nem tudok, és a
kollégákra  hárul  a  feladatom,  azokra,  akik  még  nem mondtak  fel  és  napról  napra  kevesebben
vannak.
 
És mi köze van egy 70+ fehér férfinak az én méhemhez? És miért nem tisztelik a nőket? Miért nem
lépünk be az Európai  Ügyészségbe? Miért  nem ment  már el  Oroszországba,  miért  mi szopunk
állandóan,  miért  kell  ezreknek elhagyni az országot,  pár száz megalomániás pszichopata miatt?



 
Miért kell rettegniük az embereknek, hogy mikor jön el értük a “fekete autó”? Hogyan éljen egy
rokkantnyugdíjas  havi  38  ezer  forintból?  Miért  Magyarország  kb.  az  egyetlen  hely,  ahol
jogszerűtlen  a  CBD  olaj?  Holott  kutatásokkal  alátámasztott  jótékony  hatása  van!  Miért  nem
engedélyezik a haldokló rákos embereknek/epilepsziás gyerekeknek/depresszióval/endometrózissal
elő  embereknek  a  gyógyászati  marihuánát?  Miért  kell  félelemben,  bizonytalanságban  élnie
mindenkinek?
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